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Havenpromotie  –  "Antwerp Mainport"

Begin deze week kreeg Antwerpen de indruk  –
via meerdere persartikels  –  dat het V l a a m s
Gewest eindelijk de idee van "Antwerp Mainport"
zou hebben verwoord. Intussen werden deze posi-
tieve geruchten gelogenstraft door de V l a a m s e
Havencommissie (VHC), de gewestelijke haven
van Zeebrugge en de diensten van de minister- p r e-
sident.

Kan de minister-president mij meedelen of de
"Antwerp Mainport"-idee al dan niet zal worden
gebruikt bij de promotie van de Vlaamse havens in
het buitenland ? 

Antwoord

Het idee van de "mainportfunctie" van de A n t-
werpse haven is een van de zeven aanbevelingen
gedaan door de Vlaamse Havencommissie in het
kader van de netwerkvorming tussen V l a a m s e
h a v e n s. Deze idee, zo onderstreept de V H C, i m p l i-
ceert geen voorkeursbehandeling voor Antwerpen.

Het is mijn zienswijze dat de promotie van de ver-
schillende Vlaamse havens meer en beter geza-
menlijk zou moeten worden aangepakt, w a a r b i j
complementariteit en synergie tussen de havens
v o o r o p s t a a t . Iedere haven moet in deze promotie
haar sterke troeven optimaal kunnen uitspelen,
maar iedere haven moet ook duidelijk maken dat
zij in Vlaanderen ligt en deel uitmaakt van een net-
werk van Vlaamse havens. D a t , in dit kader, d e
Antwerpse haven een mainportfunctie heeft, is een
feitelijkheid.

Vanzelfsprekend moeten de verschillende haven-
besturen zich ervan bewust zijn dat de promotie
van hun activiteit indirect ook moet leiden tot de
valorisatie van de haveninvesteringen die zijn
gesubsidieerd door het Vlaams Gewest. Ook daar-
om is een overlegd en zo mogelijk gemeenschappe-
lijk optreden aangewezen. De Vlaamse regering zal
er ook in de toekomst bij alle havenbesturen sterk
op aandringen om in die geest te handelen.


